
Нермин Пурић  

1. Питање постављено Влади Унско-санског кантона – „У којој је фази успостављање 

Унско-санске регионалне депоније и колико су општине у Унско-санском кантону 

укључене у тај процес, те која су њихова права и обавезе у односу на депонију?“ 

2. Питање постављено Влади Федерације БиХ односно Федералном министарству 

околиша и туризма – „Да ли Влада Федерације БиХ у наредном периоду, до краја 

године, има у плану икакве промјене у погледу функционисања туристичких 

заједница у Федерацији БиХ у смислу поновног успостављања општинских и 

туристичких заједница, као доброг модела развоја туризма на локалном нивоу и 

подстицања јединица локалне самоуправе на већи степен активности када је у 

питању искоришћавање туристичких потенцијала на њиховом подручју?“ 

3. Питање постављено Влади Федерације БиХ – „Да ли је Влада ФБиХ у посљедње три 

године давала финансијску подршку фирмама са подручја Унско-санског кантона? 

Ако јесте, које су то фирме, о којим износима средстава се ради и какви су ефекти 

тог посла?“ 

 

 
 

 

 


